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Protokół nr XXII/2012 
XXII Sesji Rady Powiatu w Białogardzie  

w dniu 27 kwietnia 2012 r., w godz. 1000 – 1310 
w Starostwie Powiatowym w Białogardzie  

 
Przewodniczący Rady Powiatu - Henryk Budzyła otworzył posiedzenie Rady Powiatu  
w Białogardzie, po powitaniu radnych, oświadczył, iż zgodnie z listą obecności, aktualnie  
w Sesji uczestniczy 16 radnych, co wobec ustawowego składu Rady, wynoszącego  
17 radnych, stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał 
(załącznik nr 1, 2 i 3).  
 
Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła nawiązując do projektu porządku obrad, 
przekazanego wcześniej radnym, poprosił o wyrażenie stanowiska w tym zakresie. 
 
Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda w imieniu Zarządu Powiatu w Białogardzie poprosił 
o wprowadzenie do porządku obrad pkt.7, litery s) rozpatrzenie i podjęcie uchwały Rady 
Powiatu w sprawie stanowiska wobec zamiaru zamknięcia Biblioteki Pedagogicznej w 
Białogardzie. Poinformował, że podjęcie uchwały w w/w sprawie będzie odpowiedzią 
naszego samorządu na zamiar zamknięcia w/w placówki przez Centrum Edukacji Nauczycieli 
w Koszalinie, któremu ta jednostka podlega. Dodał, że stanowisko w w/w sprawie podjęła 
również Rada Miasta Białogard. Zdaniem Zarządu Powiatu likwidacja tak ważnej placówki 
jest próbą degradacji Powiatu Białogardzkiego.  
 
Przewodniczący Rady Powiatu - Henryk Budzyła poddał pod głosowanie wniosek Starosty 
Białogardzkiego Tomasza Hynda odnośnie wprowadzenia do porządku obrad pkt. 7 litera s) 
rozpatrzenie i podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie stanowiska wobec zamiaru 
zamknięcia Biblioteki Pedagogicznej w Białogardzie. 
 
Rada Powiatu w Białogardzie jednogłośnie zgodziła się na wprowadzenie do dzisiejszego 
porządku obrad uchwały w sprawie stanowiska wobec zamiaru zamknięcia Biblioteki 
Pedagogicznej w Białogardzie. 
 
Rada Powiatu w Białogardzie przyjęła i realizowała następujący porządek obrad: 
 
 

1. Otwarcie Sesji, w tym: 
- stwierdzenie quorum, 
- przyjęcie protokołu z XXI Sesji Rady Powiatu w Białogardzie 

2. Informacja Przewodniczącego Zarządu Powiatu o działalności Zarządu Powiatu  
w Białogardzie w okresie międzysesyjnym.  

3. Ocena stanu bezpieczeństwa publicznego w Powiecie  Białogardzkim za rok 2011: 
a) informacja Komendanta Powiatowego Policji, 
b) informacja Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej. 

4. Informacja o działalności Wioski Dziecięcej SOS w Karlinie. 
5. Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Powiatu Białogardzkiego  

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 
publicznego w roku 2011. 

6. Ocena zasobów pomocy społecznej na rok 2011 dla Powiatu Białogardzkiego.  
7. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał Rady Powiatu w sprawie: 

a) wyłączenia z  Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Białogardzie szkół: Liceum 
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Profilowanego w Białogardzie, Uzupełniającego Liceum Ogólnokształcącego  
w Białogardzie, Technikum Uzupełniającego w Białogardzie, Szkoły Policealnej 
w Białogardzie, Zasadniczej Specjalnej Szkoły Zawodowej w Białogardzie, 

b) wyłączenia z Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Tychowie Liceum 
Profilowanego w Tychowie, 

c) wyłączenia z  Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Karlinie Liceum 
Profilowanego w Karlinie,  Uzupełniającego Liceum Ogólnokształcącego  
dla Dorosłych w Karlinie, 

d) likwidacji Liceum Profilowanego w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych  
w Białogardzie, 

e) likwidacji Liceum Profilowanego w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych  
w Tychowie, 

f) likwidacji Liceum Profilowanego w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych  
w Karlinie, 

g)  likwidacji Uzupełniającego Technikum w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych  
w Białogardzie, 

h) likwidacji Uzupełniającego Liceum Ogólnokształcącego w Zespole Szkół 
Ponadgimnazjalnych w Białogardzie, 

i) likwidacji Szkoły Policealnej w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych  
w Białogardzie, 

j) likwidacji Uzupełniającego Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych w Zespole 
Szkół Ponadgimnazjalnych w Karlinie, 

k) przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej w Karlinie wchodzącej w skład 
Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Karlinie, 

l) założenia Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych  w Białogardzie, 
m) planu sieci publicznych szkół ponadgimnazjalnych oraz szkół specjalnych 

prowadzonych przez Powiat Białogardzki, 
n) skargi na działalność Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Białogardzie, 
o) udzielenia przez Powiat Białogardzki pomocy finansowej Gminie Białogard, 
p) zmieniająca uchwałę budżetową na rok 2012, 
r) zmieniająca wieloletnią prognozę finansową Powiatu Białogardzkiego na lata 

2012 – 2022, 
s) sprawozdania rocznego z wykonania planu finansowego samodzielnego 

publicznego zakładu opieki zdrowotnej – Szpitala Powiatowego w Białogardzie 
za rok 2011, 

t) stanowiska wobec zamiaru zamknięcia Biblioteki Pedagogicznej w Białogardzie. 
8. Interpelacje, zapytania, wnioski i oświadczenia radnych. 
9. Zamknięcie Sesji. 

 
 
Od chwili obecnej w posiedzeniu XXII Sesji Rady Powiatu Białogardzkiego udział bierze 17  
radnych. 
 
 
● Przewodniczący Rady Powiatu - Henryk Budzyła udzielił głosu Panu Andrzejowi 
Adamczewskiemu – kierownikowi Powiatowego Biura Agencji Restrukturyzacji  
i Modernizacji Rolnictwa w Białogardzie. Pan Kierownik poinformował, że w tym roku 
Agencja nie pełni dyżurów popołudniowych, a wydłużony czas pracy będzie miała 14 i 15 
maja, w godzinach 600 - 2200. Dodał również, że w tym roku rolnicy będą mogli korzystać  
z dopłat do kredytów.  
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Ad.1 
Przewodniczący Rady Powiatu - Henryk Budzyła zapytał radnych o uwagi do protokołu  
nr XXI Sesji z dnia 30 marca 2012 roku. Przypomniał, że z treścią w/w protokołu można było 
zapoznać się w Biurze Rady Powiatu. Poinformował, że zgodnie z § 37 Statutu Powiatu 
Białogardzkiego do treści protokołu nie wpłynęły żadne uwagi na piśmie. W związku  
z powyższym poddał pod głosowanie w/w protokół. 
 
Radni Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili uwag i jednogłośnie  przyjęli protokół  
z XXI Sesji z dnia 30 marca 2012 roku. 
 
 
Ad.2 
Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zapoznał radnych z informacją o działalności 
Zarządu Powiatu w Białogardzie w okresie międzysesyjnym, co przedstawia załącznik nr 4 
do niniejszego protokołu. Poinformował m.in. o skierowaniu do Marszałka Województwa 
wniosku odnośnie utworzenia na bazie wielofunkcyjnej placówki w Białogardzie tzw. 
Regionalnej Placówki Opiekuńczo – Wychowawczej. Dodał, że samorząd powiatowy na 
mocy ustawy o pieczy zastępczej otrzymał szereg nowych zadań w ślad za którymi nie idą 
odpowiednie środki finansowe. Poinformował, że z przeprowadzonych wyliczeń wynika, że 
nasz samorząd na w/w zadania potrzebuje środków w wysokości około 2.000.000 zł. W tej 
sprawie zostało wystosowane pismo do Wojewody Zachodniopomorskiego o odpowiednie 
wsparcie finansowe. W odpowiedzi uzyskaliśmy informację, że samorządy mogą ubiegać się 
o środki na w/w cel w ramach konkursów.  
 
● Następnie Przewodniczący Rady Powiatu - Henryk Budzyła udzielił głosu Panu Jerzemu 
Kotlędze – Wiceprzewodniczącemu Sejmiku Województwa Zachodniopomorskiego. Pan 
Jerzy Kotlęga poinformował, że 10 maja br. pod obrady Sejmiku trafi projekt uchwały w 
sprawie podziału środków z Totalizatora Sportowego. Największym beneficjentem z terenu 
naszego Powiatu będzie samorząd Miasta i Gminy Karlino – 6.000.000 zł. Stwierdził, że 
niestety pozostałe inwestycje z naszego powiatu nie uzyskają dofinansowania i zostaną 
wpisane na listę rezerwową. Odnośnie likwidacji Biblioteki Pedagogicznej w Białogardzie a 
także kilku innych stwierdził, że jest to karygodne, ponieważ kiedy w całym cywilizowanym 
świecie dostęp do książki jest dobrem powszechnym w Białogardzie ma się stać dobrem 
reglamentowanym.  
 
Radni nie zgłosili innych uwag i zapytań do przedstawionej informacji. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu w Białogardzie – Henryk Budzyła wobec braku uwag i pytań 
poddał pod głosowanie informację o działalności Zarządu Powiatu w Białogardzie w okresie 
międzysesyjnym, przedstawioną przez Przewodniczącego Zarządu – Tomasza Hynda. 
 
Rada Powiatu w Białogardzie jednogłośnie przyjęła informację o działalności Zarządu 
Powiatu w Białogardzie w okresie międzysesyjnym. 
 
 
Ad.3 

a) Komendant  Komedy Powiatowej Policji w Białogardzie – Piotr Krakowski zapoznał 
radnych z oceną stanu bezpieczeństwa publicznego w Powiecie  Białogardzkim za rok 2011, 
co przedstawia załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. Poinformował m.in., że w  2011 
roku Komenda realizowała Strategię Policji Zachodniopomorskiej opracowanej na lata 2011 – 
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2013. Głównymi priorytetami w/w strategii są m.in. skuteczne zapobieganie i zdecydowana 
eliminacja przestępstw i wykroczeń szczególnie uciążliwych dla społeczności lokalnych oraz 
rozpoznawanie i zwalczanie przestępczości kryminalnej, gospodarczej i korupcyjnej, w tym 
przede wszystkim o charakterze zorganizowanym. W 2011 roku KPP w Białogardzie 
wszczęła 1436 postępowań przygotowawczych, a zakończyła 1650, co dało 1740 czynów 
stwierdzonych. W tym samym czasie wskaźnik wykrywalności przestępstw wyniósł 73,4 % i 
był wyższy o 5,8 % w stosunku do roku 2010. Wykrywalność przestępstw kryminalnych 
kształtowała się na poziomie 60,2 % i była wyższa o 8,6 % w stosunku do roku 2010 
(najwyższy wynik w ciągu ostatnich 10 lat). W omawianym roku nastąpił również spadek 
stwierdzonych bójek i pobić oraz rozbojów, kradzieży i wymuszeń rozbójniczych. 
Niepokojącym zjawiskiem jest ilość stwierdzonych przestępstw z Ustawy o przeciwdziałaniu 
narkomanii – wzrost z 76 w 2010 roku do 150 w 2011 roku. Oświadczył, że w celu 
przeciwdziałania w/w zjawisku prowadzone są systematyczne i intensywne działania. 
Podsumowując podziękował wszystkim samorządom za wspieranie działalności Komendy. 
Radny – Marek Lewandowski zapytał Komendanta o przyczyny braków kadrowych.  
Komendant  Komedy Powiatowej Policji w Białogardzie – Piotr Krakowski poinformował, 
że system naboru prowadzi Komenda Wojewódzka Policji w Szczecinie. Z ostatnich 
informacji wynika, że w maju br. do Komendy w Białogardzie zostanie przydzielony jeden 
policjant.  
Radny – Tomasz Walasek na ręce Komendanta złożył podziękowania za wielką pracę 
funkcjonariuszy włożoną w poprawę bezpieczeństwa mieszkańców naszego powiatu.  
Radny – Maciej Myczka zapytał czy z KPP w Białogardzie będą oddelegowani 
funkcjonariusze w celu zabezpieczenia EURO 2012.  
Komendant  Komedy Powiatowej Policji w Białogardzie – Piotr Krakowski udzielił 
pozytywnej informacji. Poinformował, że z KPP w Białogardzie zostanie oddelegowanych 
trzech funkcjonariuszy – dwóch z ruchu drogowego wraz z pojazdem służbowym 
oznakowanym do Gdańska a jeden z wydziału kryminalnego do Poznania. Dodał, że 
oddelegowanie w/w funkcjonariuszy nie wpłynie na obniżenie bezpieczeństwa w powiecie, 
ponieważ na ten czas zostały wstrzymane urlopy dla wszystkich funkcjonariuszy.  
Następnie Przewodniczący Rady Powiatu - Henryk Budzyła udzielił głosu Panu Bogdanowi 
Piłkowskiemu Radnemu Miasta i Gminy Karlino. Radny odniósł się do wypowiedzi 
Komendanta z poprzedniej Sesji Rady Powiatu w Białogardzie dotyczącej podpaleń 
samochodów na terenie Karlina. Komendant wówczas stwierdził, że w większości 
przypadków były to samozapłony. Zdaniem radnego jest to nieprawda i na tą okoliczność 
przytoczył szereg argumentów. 
Komendant  Komedy Powiatowej Policji w Białogardzie – Piotr Krakowski odnosząc się do 
wypowiedzi swojego przedmówcy poinformował, że wielokrotnie rozmawiał z Panem 
Piłkowskim na w/w temat. Przypomniał, że zadaniem policji jest ustalenie sprawcy zdarzenia 
na podstawie materiału dowodowego i opinii biegłych. Następnie ponownie zaprosił Pana 
Radnego na spotkanie. 
Radny – Marek Anusz zapytał kiedy zostanie przeniesiony komisariat w Karlinie na nową 
siedzibę oraz czy są nowe informacje odnośnie kradzieży samochodu marki Seat Alhambra z 
osiedla Kołobrzeska w Białogardzie. 
Komendant  Komedy Powiatowej Policji w Białogardzie – Piotr Krakowski odnosząc się do 
pierwszego zapytania poinformował, że Rada Miasta Karlino przekazała środki finansowe w 
wysokości 100.000 zł na remont nowej siedziby komisariatu w Karlinie przy ulicy 
Szymanowskiego 17. W miesiącu maju ma być podpisany list intencyjny pomiędzy 
Burmistrzem Karlina a Komendantem Wojewódzkim Policji w Szczecinie na mocy którego 
Komenda Wojewódzka przekaże kolejne 100.000 zł na remont w/w budynku. Oświadczył, że 
ma nadzieję, że w tym roku  policjanci z Karlina będą pracowali już w lepszych warunkach, 
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w nowej siedzibie. Odnośnie kolejnego zapytania poinformował, że trwają ustalenia w tej 
sprawie.  
Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda oświadczył, że jest mu przykro, że posiedzenie Rady 
Powiatu wykorzystywane jest do tego typu wyrażania emocji. Poprosił, aby sprawy dotyczące  
mieszkańców danych gmin były przedstawiane na Radzie Powiatu poprzez przedstawicieli 
swoich gmin, czyli przez radnych powiatowych. Następnie poprosił Komendanta Policji  
o odniesienie się do informacji, iż poszczególni komendanci wojewódzcy otrzymali pismo  
z Ministerstwa Spraw Wewnętrznych odnośnie weryfikacji pracy posterunków. Zapytał czy to 
nie jest kolejny krok odnośnie likwidacji niektórych posterunków, czy komend.  
Komendant  Komedy Powiatowej Policji w Białogardzie – Piotr Krakowski potwierdził, że 
otrzymał z komendy wojewódzkiej zapytanie w w/w sprawie. W odpowiedzi wystosował 
pismo mówiące, iż jest za utrzymaniem Posterunku Policji w Tychowie z uwagi m.in. na 
znaczną odległość od Białogardu oraz bardzo dobrą bazę lokalową.  
Radny – Marek Anusz podziękował policjantom służby ruchu drogowego za szybką  
i sprawną akcję podczas zdarzenia drogowego, które miało miejsce 24 kwietnia br.   
Radny – Robert Madejski poprosił o zwiększenie liczby etatów policjantów w Komisariacie 
Policji w Karlinie w związku z zwiększającą się liczbą napadów i włamań do mieszkań.  
Poprosił również o zwiększenie patroli policji w okolicach sali gimnastycznej w Karlinie 
odnośnie zagrożenia sprzedaży narkotyków.  
Komendant  Komedy Powiatowej Policji w Białogardzie – Piotr Krakowski poinformował, 
że zwalczanie przestępczości narkotykowej jest dla niego jednym z priorytetów. Stwierdził, 
że jest to bardzo dochodowe zajęcie i z tego też względu praca nad jego zwalczaniem jest 
mozolna i trudna – w miejsce schwytanych dilerów natychmiast pojawiają się nowi.   
W szkołach prowadzone są pogadanki odnośnie nie tylko szkodliwości zażywania 
narkotyków ale również  odpowiedzialności prawnej za ich posiadanie. Odnośnie zwiększenia 
liczby etatów na Komisariacie Policji w Karlinie poinformował, że obecnie są tam dwa wolne 
etaty. Dodał, że Rada Miasta Karlino w ostatnim czasie podjęła uchwałę na mocy której 
przekazała środki finansowe na dodatkowe służby, które zostaną uruchomione od miesiąca 
maja br.   
Radny – Rajmund Wasiak zapytał Komendanta czy posiada informacje czy pisma o których 
mówiono wcześniej dostali wszyscy komendanci komend powiatowych w naszym 
województwie oraz czy opinia komendanta odnośnie utrzymania posterunku w Tychowie 
będzie istotna.  
Komendant  Komedy Powiatowej Policji w Białogardzie – Piotr Krakowski poinformował, 
że trudno jest mu odpowiedzieć czy jest to tendencja regionalna, czy krajowa. Oświadczył, że 
jest za utrzymaniem posterunku w Tychowie, ponieważ m.in. zarówno samorząd gminny jak  
i powiatowy zainwestowały tam swoje środki.  
Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że celowo zadał swoje pytanie 
dotyczące weryfikacji posterunków, ponieważ chciał pokazać jakie mechanizmy ostatnio 
funkcjonują. Obecnie poza wiedzą samorządów wykonywane są działania, które ewidentnie 
osłabiają samorządy. Przypomniał, że w ostatnim czasie podjęto decyzje o likwidacji 
Biblioteki Pedagogicznej w Białogardzie oraz laboratorium przy Powiatowej Stacji Sanitarno 
– Epidemiologicznej w Białogardzie.  
 
Rada Powiatu w Białogardzie zapoznała się z oceną stanu bezpieczeństwa publicznego              
w Powiecie  Białogardzkim za rok 2010 przygotowaną przez KPP w Białogardzie.  
 
Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła ogłosił przerwę w obradach XXII Sesji 
Rady Powiatu w Białogardzie. Przerwa trwała od godziny 1120do 1135. 
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b) Komendant  Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Białogardzie – 

Jacek Szpuntowicz zapoznał radnych z oceną stanu bezpieczeństwa publicznego w zakresie 
ochrony przeciwpożarowej w Powiecie  Białogardzkim za rok 2011, co przedstawia 
załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. Poinformował m.in., że w 2011 roku na terenie 
naszego powiatu odnotowano 779 zdarzeń, w tym na terenie miasta Białogard – 371, gminy 
Białogard – 192, Miasta i Gminy Karlino – 131 oraz Gminy Tychowo – 85 zdarzeń.  
W ogólnej liczbie zdarzeń, pożary wynosiły 66 %. Odnosząc się do wyposażenia sprzętowego 
poinformował, że do działań wykorzystywany jest sprzęt znajdujący się w KP PSP w 
Białogardzie i 13 jednostkach OSP. Średnia wieku wszystkich pojazdów w KP PSP wynosi 
14 lat. Podsumowując podziękował wszystkim samorządom za wspieranie działalności 
Komendy. Na zakończenie poprosił Radę Powiatu o wsparcie finansowe odnośnie zakupu 
samochodu ratowniczego ciężkiego. Dodał, że samorząd Miasta Białogard zadeklarował już 
wsparcie w wysokości 350.000 zł.  
Radny – Romuald Tatys na ręce Komendanta KPPSP w Białogardzie złożył podziękowania 
za ogrom pracy włożonej w niesienie pomocy naszym mieszkańcom a następnie poprosił o 
wyjaśnienie dlaczego na terenie miejscowości Klępino znajduje się tylko jeden czynny 
hydrant.  
Komendant  Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Białogardzie – Jacek 
Szpuntowicz poinformował, że taki a nie inny stan instalacji wodnej i hydrantowej wynika 
przede wszystkim z tego, że przepisy dotyczące zaopatrzenia wodnego nie ewoluowały wraz 
z rozwojem infrastruktury wodno - kanalizacyjnej. Obecnie prowadzone są działania mające 
na celu urzetelnienie sieci hydrantów na terenie naszego powiatu.  
Radny – Tomasz Walasek  stwierdził, że jego zdaniem Komenda powinna być dumna przede 
wszystkim z dwóch parametrów. Po pierwsze w 2011 roku jednostki ratownicze w 87 % 
docierały do wszystkich zdarzeń w czasie poniżej 15 minut, a po drugie uratowano mienie o 
wartości przewyższającej roczny budżet naszego powiatu. Następnie zaapelował do Starosty 
Białogardzkiego o zabezpieczenie dla KP PSP w Białogardzie środków finansowych na zakup 
brakującego wyposażenia. 
Radny – Marek Lewandowski poprosił o komentarz dotyczący zaprzestania wykonywania 
pasów przeciwpożarowych wzdłuż lasów.  
Komendant  Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Białogardzie – Jacek 
Szpuntowicz poinformował, że nadzór nad bezpieczeństwem przeciwpożarowym lasów jest 
prowadzony przez Straż Pożarną. Oświadczył, że co roku Komenda kontroluje Nadleśnictwo 
w zakresie przygotowania do wzmożonej palności. Niestety trzy lata temu zmieniono 
przepisy na mocy których zniesiono obowiązek wykonywania pasów przeciwpożarowych 
wzdłuż dróg publicznych. Obowiązek pozostał tylko wzdłuż dróg kolejowych.  
Radny – Marek Anusz zapytał jakiego typu pożary występują na terenie Miasta i Gminy 
Karlino. Zapytał również czy istnieje problem odnośnie zabezpieczenia imprezy muzycznej 
„Poszukiwanie Młodych Talentów”, która ma się odbyć w Karlinie oraz czy płatne jest 
korzystanie z komory przez strażaków.  
Komendant  Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Białogardzie – Jacek 
Szpuntowicz odpowiadając na pierwsze zapytanie poinformował, że dzięki faktowi, że 
dojazd do zdarzeń jest bardzo szybki nie ma większych szkód.  Odnośnie zabezpieczenia w/w 
imprezy, jak również innych tego typu imprez poinformował, że obowiązek ten spoczywa na 
organizatorze. Ustawa o organizacji imprez masowych szczegółowo wyjaśnia jakie warunki 
musi spełnić organizator. Z uzyskanych informacji wynika, że impreza w Karlinie 
przewidziana jest na mniej niż 1000 osób więc nie będzie traktowana jako impreza masowa. 
Odnośnie ostatniego zapytania poinformował, że korzystanie z komory przez strażaków jest 
bezpłatne. 

http://www.pdfcomplete.com/cms/hppl/tabid/108/Default.aspx?r=q8b3uige22


 7 

 
Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że pomimo, że sytuacja budżetu 
Powiatu jest bardzo trudna samorząd powiatowy zdecyduje się symbolicznie wesprzeć zakup 
ciężkiego samochodu bojowego dla KPPSP w Białogardzie.  Następnie zwrócił uwagę na 
pewien mechanizm. Działalność Komend jest zadaniem rządowym, finansowanym dotacją, 
która powinna wystarczyć i zabezpieczyć w odpowiedni sposób sferę bezpieczeństwa. 
Przypomniał, że przez szereg lat samorząd Powiatu Białogardzkiego wspierał finansowo KP 
PSP w Białogardzie przy zakupie sprzętu. Działania w tym zakresie podejmowały również 
poszczególne gminy, które dofinansowały zakup sprzętu dla Ochotniczych Straży Pożarnych. 
Stwierdził, że cieszy go fakt, że w tym roku samorząd Miasta Białogard zdecydował się na 
wsparcie Komendy.  
 
W chwili obecnej Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła w imieniu Zarządu  
i Rady Powiatu w Białogardzie podziękował służbom mundurowym za ofiarną służbę na 
rzecz bezpieczeństwa naszych mieszkańców.    
 
Rada Powiatu w Białogardzie zapoznała się z oceną stanu bezpieczeństwa publicznego               
w zakresie ochrony przeciwpożarowej w Powiecie Białogardzkim za rok 2011.  
 
 
Ad.4 
Wicedyrektor Wioski Dziecięcej SOS w Karlinie – Jacek Łukaszewicz zapoznał radnych  
z informacją o działalności Wioski Dziecięcej SOS w Karlinie, co przedstawia załącznik nr 7 
do niniejszego protokołu. Poinformował m.in., że rok 2011 rozpoczął się szeroką kampanią 
dotyczącą pozyskania  mam i rodzin do Wiosek Dziecięcych. Obecnie w Wiosce w Karlinie 
jest sześć małżeństw i sześć mam, którzy opiekują się dziećmi w wieku od 6 miesięcy do 18 
lat. Najstarsze dzieci przebywają w Młodzieżowej Wspólnocie Mieszkaniowej w Koszalinie. 
Poinformował, że wszystkie dzieci objęte są intensywną pracą psychologiczno – 
pedagogiczną. Na zakończenie podziękował dyrekcji Powiatowego Centrum Pomocy 
Rodzinie w Białogardzie i Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej w Białogardzie za 
otwartość i zrozumienie.  
Radny – Marek Anusz zapytał czy jest problem z zatrudnieniem małżeństw i mam do 
Wiosek. 
Wicedyrektor Wioski Dziecięcej SOS w Karlinie – Jacek Łukaszewicz poinformował, że 
sytuacja znacznie poprawiła się, kiedy zorganizowano szeroką kampanię medialną w tej 
sprawie.  
Radny – Marek Anusz zapytał czy dyrekcja Wioski Dziecięcej w Karlinie jest w kontakcie z 
dziećmi, które przechodzą do Młodzieżowej Wspólnoty Mieszkaniowej w Koszalinie. 
Wicedyrektor Wioski Dziecięcej SOS w Karlinie – Jacek Łukaszewicz udzielił pozytywnej 
odpowiedzi. Poinformował, że jest obowiązek 3 – letniej współpracy z dziećmi, które 
usamodzielniają się.  
 
Rada Powiatu w Białogardzie zapoznała się z informacją o działalności Wioski 
Dziecięcej SOS w Karlinie. 
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Ad.5 
Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zapoznał radnych z sprawozdaniem z realizacji 
Programu współpracy Powiatu Białogardzkiego z organizacjami pozarządowymi oraz 
podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego w roku 2011, co przedstawia 
załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.  
 
Rada Powiatu jednogłośnie przyjęła sprawozdanie z realizacji Programu współpracy 
Powiatu Białogardzkiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 
prowadzącymi działalność pożytku publicznego w roku 2011 
 
 
Ad.6 
Dyrektor Powiatowego  Centrum Pomocy Rodzinie w Białogardzie – Eleonora Zamszyn 
zapoznała radnych z oceną zasobów pomocy społecznej na rok 2011 dla Powiatu 
Białogardzkiego, co przedstawia załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.  
 
Rada Powiatu w Białogardzie zapoznała się oceną zasobów pomocy społecznej na rok 
2011 dla Powiatu Białogardzkiego. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu w Białogardzie – Henryk Budzyła ogłosił przerwę w obradach 
XXII Sesji Rady Powiatu. 
Przerwa trwała  od godziny 1235 do godziny 1245. 
Od chwili obecnej w posiedzeniu uczestniczy 11 radnych.  
 
 
Ad.7a)  
Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła zapoznał radnych z projektem uchwały 
Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie wyłączenia z  Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w 
Białogardzie szkół: Liceum Profilowanego w Białogardzie, Uzupełniającego Liceum 
Ogólnokształcącego w Białogardzie, Technikum Uzupełniającego w Białogardzie, Szkoły 
Policealnej w Białogardzie, Zasadniczej Specjalnej Szkoły Zawodowej w Białogardzie, co 
przedstawia załącznik nr 10  do niniejszego protokołu. 
 

Ponieważ powyższy projekt uchwały Rady Powiatu był omawiany na posiedzeniach 
wszystkich Komisji Rady Powiatu, Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła 
poprosił Przewodniczących stałych Komisji Rady Powiatu o przedstawienie opinii w sprawie 
przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Robert Madejski poinformował,                            
że członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu,  

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów – Jerzy Bartman poinformował,               
że członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu,   

Wiceprzewodnicząca Komisji Oświaty i Kultury – Izabella Strzałkowska 
poinformowała, że członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedłożony projekt 
uchwały Rady Powiatu,  

Wiceprzewodniczący Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej – Tomasz Walasek 
poinformował, że członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedłożony projekt uchwały 
Rady Powiatu. 
 
Radni nie zgłosili uwag i zapytań. 

http://www.pdfcomplete.com/cms/hppl/tabid/108/Default.aspx?r=q8b3uige22


 9 

 
Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie wyłączenia z  Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w 
Białogardzie szkół: Liceum Profilowanego w Białogardzie, Uzupełniającego Liceum 
Ogólnokształcącego w Białogardzie, Technikum Uzupełniającego w Białogardzie, Szkoły 
Policealnej w Białogardzie, Zasadniczej Specjalnej Szkoły Zawodowej w Białogardzie. 
 
Rada Powiatu w Białogardzie jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXII/136/2012 Rady 
Powiatu w Białogardzie w sprawie wyłączenia z  Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w 
Białogardzie szkół: Liceum Profilowanego w Białogardzie, Uzupełniającego Liceum 
Ogólnokształcącego w Białogardzie, Technikum Uzupełniającego w Białogardzie, Szkoły 
Policealnej w Białogardzie, Zasadniczej Specjalnej Szkoły Zawodowej w Białogardzie, w 
brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 11 niniejszego protokołu. 
 
 
Ad.7b)  
Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła zapoznał radnych z projektem uchwały 
Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie wyłączenia z Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w 
Tychowie Liceum Profilowanego w Tychowie, co przedstawia załącznik nr 12 do 
niniejszego protokołu. 
 

Ponieważ powyższy projekt uchwały Rady Powiatu był omawiany na posiedzeniach 
wszystkich Komisji Rady Powiatu, Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła 
poprosił Przewodniczących stałych Komisji Rady Powiatu o przedstawienie opinii w sprawie 
przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Robert Madejski poinformował,                            
że członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu,  

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów – Jerzy Bartman poinformował,               
że członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu,   

Wiceprzewodnicząca Komisji Oświaty i Kultury – Izabella Strzałkowska 
poinformowała, że członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedłożony projekt 
uchwały Rady Powiatu,  

Wiceprzewodniczący Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej – Tomasz Walasek 
poinformował, że członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedłożony projekt uchwały 
Rady Powiatu. 
 
Radni nie zgłosili uwag i zapytań. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie wyłączenia z Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w 
Tychowie Liceum Profilowanego w Tychowie. 
 
Rada Powiatu w Białogardzie jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXII/137/2012 Rady 
Powiatu w Białogardzie w sprawie wyłączenia z Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w 
Tychowie Liceum Profilowanego w Tychowie, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 
13 niniejszego protokołu. 
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Ad.7c)  
Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła zapoznał radnych z projektem uchwały 
Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie wyłączenia z  Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w 
Karlinie Liceum Profilowanego w Karlinie,  Uzupełniającego Liceum Ogólnokształcącego  
dla Dorosłych w Karlinie, co przedstawia załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 
 

Ponieważ powyższy projekt uchwały Rady Powiatu był omawiany na posiedzeniach 
wszystkich Komisji Rady Powiatu, Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła 
poprosił Przewodniczących stałych Komisji Rady Powiatu o przedstawienie opinii w sprawie 
przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Robert Madejski poinformował,                            
że członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu,  

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów – Jerzy Bartman poinformował,               
że członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu,   

Wiceprzewodnicząca Komisji Oświaty i Kultury – Izabella Strzałkowska 
poinformowała, że członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedłożony projekt 
uchwały Rady Powiatu,  

Wiceprzewodniczący Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej – Tomasz Walasek 
poinformował, że członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedłożony projekt uchwały 
Rady Powiatu. 
 
Radni nie zgłosili innych uwag i zapytań. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie wyłączenia z  Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w 
Karlinie Liceum Profilowanego w Karlinie,  Uzupełniającego Liceum Ogólnokształcącego  
dla Dorosłych w Karlinie. 
 
Rada Powiatu w Białogardzie jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXII/138/2012 Rady 
Powiatu w Białogardzie w sprawie wyłączenia z  Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w 
Karlinie Liceum Profilowanego w Karlinie, Uzupełniającego Liceum 
Ogólnokształcącego dla Dorosłych w Karlinie, w brzmieniu jak przedstawia załącznik 
nr 15 niniejszego protokołu. 
 
 
Ad.7d)  
Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła zapoznał radnych z projektem uchwały 
Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie likwidacji Liceum Profilowanego w Zespole Szkół 
Ponadgimnazjalnych w Białogardzie, co przedstawia załącznik nr 16 do niniejszego 
protokołu. 
 

Ponieważ powyższy projekt uchwały Rady Powiatu był omawiany na posiedzeniach 
wszystkich Komisji Rady Powiatu, Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła 
poprosił Przewodniczących stałych Komisji Rady Powiatu o przedstawienie opinii w sprawie 
przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Robert Madejski poinformował,                            
że członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu,  

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów – Jerzy Bartman poinformował,               
że członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu,  
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Wiceprzewodnicząca Komisji Oświaty i Kultury – Izabella Strzałkowska 
poinformowała, że członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedłożony projekt 
uchwały Rady Powiatu,  

Wiceprzewodniczący Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej – Tomasz Walasek 
poinformował, że członkowie Komisji negatywnie zaopiniowali przedłożony projekt uchwały 
Rady Powiatu. 
 
Radni nie zgłosili uwag i zapytań. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie likwidacji Liceum Profilowanego w Zespole Szkół 
Ponadgimnazjalnych w Białogardzie. 
 
Rada Powiatu w Białogardzie jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXII/139/2012 Rady 
Powiatu w Białogardzie w sprawie likwidacji Liceum Profilowanego w Zespole Szkół 
Ponadgimnazjalnych w Białogardzie, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 17 
niniejszego protokołu. 
 
 
Ad.7e)  
Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła zapoznał radnych z projektem uchwały 
Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie likwidacji Liceum Profilowanego w Zespole Szkół 
Ponadgimnazjalnych w Tychowie, co przedstawia załącznik nr 18 do niniejszego protokołu. 
 

Ponieważ powyższy projekt uchwały Rady Powiatu był omawiany na posiedzeniach 
wszystkich Komisji Rady Powiatu, Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła 
poprosił Przewodniczących stałych Komisji Rady Powiatu o przedstawienie opinii w sprawie 
przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Robert Madejski poinformował,                            
że członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu,  

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów – Jerzy Bartman poinformował,               
że członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu,   

Wiceprzewodnicząca Komisji Oświaty i Kultury – Izabella Strzałkowska 
poinformowała, że członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedłożony projekt 
uchwały Rady Powiatu,  

Wiceprzewodniczący Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej – Tomasz Walasek 
poinformował, że członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedłożony projekt uchwały 
Rady Powiatu. 
 
Radni nie zgłosili uwag i zapytań. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie likwidacji Liceum Profilowanego w Zespole Szkół 
Ponadgimnazjalnych w Tychowie. 
 
Rada Powiatu w Białogardzie jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXII/140/2012 Rady 
Powiatu w Białogardzie w sprawie likwidacji Liceum Profilowanego w Zespole Szkół 
Ponadgimnazjalnych w Tychowie, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 19 
niniejszego protokołu. 
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Ad.7f)  
Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła zapoznał radnych z projektem uchwały 
Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie likwidacji Liceum Profilowanego w Zespole Szkół 
Ponadgimnazjalnych w Karlinie, co przedstawia załącznik nr 20  do niniejszego protokołu. 
 

Ponieważ powyższy projekt uchwały Rady Powiatu był omawiany na posiedzeniach 
wszystkich Komisji Rady Powiatu, Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła 
poprosił Przewodniczących stałych Komisji Rady Powiatu o przedstawienie opinii w sprawie 
przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Robert Madejski poinformował,                            
że członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu,  

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów – Jerzy Bartman poinformował,               
że członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu,   

Wiceprzewodnicząca Komisji Oświaty i Kultury – Izabella Strzałkowska 
poinformowała, że członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedłożony projekt 
uchwały Rady Powiatu,  

Wiceprzewodniczący Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej – Tomasz Walasek 
poinformował, że członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedłożony projekt uchwały 
Rady Powiatu. 
 
Radni nie zgłosili uwag i zapytań. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie likwidacji Liceum Profilowanego w Zespole Szkół 
Ponadgimnazjalnych w Karlinie. 
 
Rada Powiatu w Białogardzie jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXII/141/2012 Rady 
Powiatu w Białogardzie w sprawie likwidacji Liceum Profilowanego w Zespole Szkół 
Ponadgimnazjalnych w Karlinie, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 21 
niniejszego protokołu. 
 
 
Ad.7g)  
Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła zapoznał radnych z projektem uchwały 
Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie likwidacji Uzupełniającego Technikum w Zespole 
Szkół Ponadgimnazjalnych w Białogardzie, co przedstawia załącznik nr 22  do niniejszego 
protokołu. 
 

Ponieważ powyższy projekt uchwały Rady Powiatu był omawiany na posiedzeniach 
wszystkich Komisji Rady Powiatu, Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła 
poprosił Przewodniczących stałych Komisji Rady Powiatu o przedstawienie opinii w sprawie 
przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Robert Madejski poinformował,                            
że członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu,  

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów – Jerzy Bartman poinformował,               
że członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu,   

Wiceprzewodnicząca Komisji Oświaty i Kultury – Izabella Strzałkowska 
poinformowała, że członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedłożony projekt 
uchwały Rady Powiatu,  
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Wiceprzewodniczący Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej – Tomasz Walasek 
poinformował, że członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedłożony projekt uchwały 
Rady Powiatu. 
 
Radni nie zgłosili uwag i zapytań. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie likwidacji Uzupełniającego Technikum w Zespole 
Szkół Ponadgimnazjalnych w Białogardzie. 
 
Rada Powiatu w Białogardzie jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXII/142/2012 Rady 
Powiatu w Białogardzie w sprawie likwidacji Uzupełniającego Technikum w Zespole 
Szkół Ponadgimnazjalnych w Białogardzie, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 
23 niniejszego protokołu. 
 
 
Ad.7h)  
Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła zapoznał radnych z projektem uchwały 
Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie likwidacji Uzupełniającego Liceum 
Ogólnokształcącego w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych w Białogardzie, co przedstawia 
załącznik nr 24  do niniejszego protokołu. 
 

Ponieważ powyższy projekt uchwały Rady Powiatu był omawiany na posiedzeniach 
wszystkich Komisji Rady Powiatu, Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła 
poprosił Przewodniczących stałych Komisji Rady Powiatu o przedstawienie opinii w sprawie 
przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Robert Madejski poinformował,                            
że członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu,  

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów – Jerzy Bartman poinformował,               
że członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu,   

Wiceprzewodnicząca Komisji Oświaty i Kultury – Izabella Strzałkowska 
poinformowała, że członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedłożony projekt 
uchwały Rady Powiatu,  

Wiceprzewodniczący Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej – Tomasz Walasek 
poinformował, że członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedłożony projekt uchwały 
Rady Powiatu. 
 
Radni nie zgłosili uwag i zapytań. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie likwidacji Uzupełniającego Liceum 
Ogólnokształcącego w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych w Białogardzie. 
 
Rada Powiatu w Białogardzie jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXII/143/2012 Rady 
Powiatu w Białogardzie w sprawie likwidacji Uzupełniającego Liceum 
Ogólnokształcącego w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych w Białogardzie, w brzmieniu 
jak przedstawia załącznik nr 25 niniejszego protokołu. 
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Ad.7i)  
Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła zapoznał radnych z projektem uchwały 
Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie likwidacji Szkoły Policealnej w Zespole Szkół 
Ponadgimnazjalnych w Białogardzie, co przedstawia załącznik nr 26 do niniejszego 
protokołu. 
 

Ponieważ powyższy projekt uchwały Rady Powiatu był omawiany na posiedzeniach 
wszystkich Komisji Rady Powiatu, Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła 
poprosił Przewodniczących stałych Komisji Rady Powiatu o przedstawienie opinii w sprawie 
przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Robert Madejski poinformował,                            
że członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu,  

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów – Jerzy Bartman poinformował,               
że członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu,   

Wiceprzewodnicząca Komisji Oświaty i Kultury – Izabella Strzałkowska 
poinformowała, że członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedłożony projekt 
uchwały Rady Powiatu,  

Wiceprzewodniczący Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej – Tomasz Walasek 
poinformował, że członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedłożony projekt uchwały 
Rady Powiatu. 
 
Radni nie zgłosili uwag i zapytań. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie likwidacji Szkoły Policealnej w Zespole Szkół 
Ponadgimnazjalnych w Białogardzie. 
 
Rada Powiatu w Białogardzie jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXII/144/2012 Rady 
Powiatu w Białogardzie w sprawie likwidacji Szkoły Policealnej w Zespole Szkół 
Ponadgimnazjalnych w Białogardzie, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 27 
niniejszego protokołu. 
 
 
Ad.7j)  
Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła zapoznał radnych z projektem uchwały 
Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie likwidacji Uzupełniającego Liceum 
Ogólnokształcącego dla Dorosłych w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych w Karlinie, co 
przedstawia załącznik nr 28  do niniejszego protokołu. 
 

Ponieważ powyższy projekt uchwały Rady Powiatu był omawiany na posiedzeniach 
wszystkich Komisji Rady Powiatu, Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła 
poprosił Przewodniczących stałych Komisji Rady Powiatu o przedstawienie opinii w sprawie 
przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Robert Madejski poinformował,                            
że członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu,  

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów – Jerzy Bartman poinformował,               
że członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu,   

Wiceprzewodnicząca Komisji Oświaty i Kultury – Izabella Strzałkowska 
poinformowała, że członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedłożony projekt 
uchwały Rady Powiatu,  
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Wiceprzewodniczący Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej – Tomasz Walasek 
poinformował, że członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedłożony projekt uchwały 
Rady Powiatu. 
 
Radni nie zgłosili uwag i zapytań. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie likwidacji Uzupełniającego Liceum 
Ogólnokształcącego dla Dorosłych w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych w Karlinie. 
 
Rada Powiatu w Białogardzie jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXII/145/2012 Rady 
Powiatu w Białogardzie w sprawie likwidacji Uzupełniającego Liceum 
Ogólnokształcącego dla Dorosłych w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych w Karlinie, w 
brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 29 niniejszego protokołu. 
 
 
Ad.7k)  
Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła zapoznał radnych z projektem uchwały 
Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej w 
Karlinie wchodzącej w skład Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Karlinie, co przedstawia 
załącznik nr 30  do niniejszego protokołu. 
 

Ponieważ powyższy projekt uchwały Rady Powiatu był omawiany na posiedzeniach 
wszystkich Komisji Rady Powiatu, Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła 
poprosił Przewodniczących stałych Komisji Rady Powiatu o przedstawienie opinii w sprawie 
przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Robert Madejski poinformował,                            
że członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu,  

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów – Jerzy Bartman poinformował,               
że członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu,   

Wiceprzewodnicząca Komisji Oświaty i Kultury – Izabella Strzałkowska 
poinformowała, że członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedłożony projekt 
uchwały Rady Powiatu,  

Wiceprzewodniczący Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej – Tomasz Walasek 
poinformował, że członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedłożony projekt uchwały 
Rady Powiatu. 
 
Radni nie zgłosili uwag i zapytań. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej w 
Karlinie wchodzącej w skład Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Karlinie. 
 
Rada Powiatu w Białogardzie jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXII/146/2012 Rady 
Powiatu w Białogardzie w sprawie przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej w 
Karlinie wchodzącej w skład Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Karlinie, w 
brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 31 niniejszego protokołu. 
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Ad.7l)  
Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła zapoznał radnych z projektem uchwały 
Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie założenia Liceum Ogólnokształcącego dla 
Dorosłych  w Białogardzie, co przedstawia załącznik nr 32  do niniejszego protokołu. 
 

Ponieważ powyższy projekt uchwały Rady Powiatu był omawiany na posiedzeniach 
wszystkich Komisji Rady Powiatu, Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła 
poprosił Przewodniczących stałych Komisji Rady Powiatu o przedstawienie opinii w sprawie 
przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Robert Madejski poinformował,                            
że członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu,  

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów – Jerzy Bartman poinformował,               
że członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu,   

Wiceprzewodnicząca Komisji Oświaty i Kultury – Izabella Strzałkowska 
poinformowała, że członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedłożony projekt 
uchwały Rady Powiatu,  

Wiceprzewodniczący Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej – Tomasz Walasek 
poinformował, że członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedłożony projekt uchwały 
Rady Powiatu. 
 
Radni nie zgłosili uwag i zapytań. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie założenia Liceum Ogólnokształcącego dla 
Dorosłych  w Białogardzie. 
 
Rada Powiatu w Białogardzie jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXII/147/2012 Rady 
Powiatu w Białogardzie w sprawie założenia Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych  
w Białogardzie, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 33 niniejszego protokołu. 
 
 
Ad.7m)  
Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła zapoznał radnych z projektem uchwały 
Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie planu sieci publicznych szkół ponadgimnazjalnych 
oraz szkół specjalnych prowadzonych przez Powiat Białogardzki, co przedstawia załącznik 
nr 34  do niniejszego protokołu. 
 

Ponieważ powyższy projekt uchwały Rady Powiatu był omawiany na posiedzeniach 
wszystkich Komisji Rady Powiatu, Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła 
poprosił Przewodniczących stałych Komisji Rady Powiatu o przedstawienie opinii w sprawie 
przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Robert Madejski poinformował,                            
że członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu,  

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów – Jerzy Bartman poinformował,               
że członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu,   

Wiceprzewodnicząca Komisji Oświaty i Kultury – Izabella Strzałkowska 
poinformowała, że członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedłożony projekt 
uchwały Rady Powiatu,  
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Wiceprzewodniczący Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej – Tomasz Walasek 
poinformował, że członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedłożony projekt uchwały 
Rady Powiatu. 
 
Radni nie zgłosili uwag i zapytań. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie planu sieci publicznych szkół ponadgimnazjalnych 
oraz szkół specjalnych prowadzonych przez Powiat Białogardzki. 
 
Rada Powiatu w Białogardzie jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXII/148/2012 Rady 
Powiatu w Białogardzie w sprawie planu sieci publicznych szkół ponadgimnazjalnych 
oraz szkół specjalnych prowadzonych przez Powiat Białogardzki, w brzmieniu jak 
przedstawia załącznik nr 35 niniejszego protokołu. 
 
 
Ad.7n)  
Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła zapoznał radnych z projektem uchwały 
Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie skargi na działalność Dyrektora Powiatowego 
Urzędu Pracy w Białogardzie, co przedstawia załącznik nr 36  do niniejszego protokołu. 
 

Ponieważ powyższy projekt uchwały Rady Powiatu był omawiany na posiedzeniach 
wszystkich Komisji Rady Powiatu, Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła 
poprosił Przewodniczących stałych Komisji Rady Powiatu o przedstawienie opinii w sprawie 
przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Robert Madejski poinformował,                            
że członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu,  

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów – Jerzy Bartman poinformował,               
że członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu,   

Wiceprzewodnicząca Komisji Oświaty i Kultury – Izabella Strzałkowska 
poinformowała, że członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedłożony projekt 
uchwały Rady Powiatu,  

Wiceprzewodniczący Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej – Tomasz Walasek 
poinformował, że członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedłożony projekt uchwały 
Rady Powiatu. 
 
Radni nie zgłosili uwag i zapytań. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie skargi na działalność Dyrektora Powiatowego 
Urzędu Pracy w Białogardzie. 
 
Rada Powiatu w Białogardzie jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXII/149/2012 Rady 
Powiatu w Białogardzie w sprawie skargi na działalność Dyrektora Powiatowego 
Urzędu Pracy w Białogardzie, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 37 niniejszego 
protokołu. 
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Ad.7o)  
Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła zapoznał radnych z projektem uchwały 
Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie udzielenia przez Powiat Białogardzki pomocy 
finansowej Gminie Białogard, co przedstawia załącznik nr 38  do niniejszego protokołu. 
 

Ponieważ powyższy projekt uchwały Rady Powiatu był omawiany na posiedzeniach 
wszystkich Komisji Rady Powiatu, Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła 
poprosił Przewodniczących stałych Komisji Rady Powiatu o przedstawienie opinii w sprawie 
przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Robert Madejski poinformował,                            
że członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu,  

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów – Jerzy Bartman poinformował,               
że członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu,   

Wiceprzewodnicząca Komisji Oświaty i Kultury – Izabella Strzałkowska 
poinformowała, że członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedłożony projekt 
uchwały Rady Powiatu,  

Wiceprzewodniczący Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej – Tomasz Walasek 
poinformował, że członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedłożony projekt uchwały 
Rady Powiatu. 
 
Radni nie zgłosili uwag i zapytań. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie udzielenia przez Powiat Białogardzki pomocy 
finansowej Gminie Białogard. 
 
Rada Powiatu w Białogardzie jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXII/150/2012 Rady 
Powiatu w Białogardzie w sprawie udzielenia przez Powiat Białogardzki pomocy 
finansowej Gminie Białogard, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 39 niniejszego 
protokołu. 
 
 
Ad.7p)  
Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła zapoznał radnych z projektem uchwały 
Rady Powiatu w Białogardzie - zmieniająca uchwałę budżetową na rok 2012, co przedstawia 
załącznik nr 40  do niniejszego protokołu. 
 

Ponieważ powyższy projekt uchwały Rady Powiatu był omawiany na posiedzeniach 
wszystkich Komisji Rady Powiatu, Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła 
poprosił Przewodniczących stałych Komisji Rady Powiatu o przedstawienie opinii w sprawie 
przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Robert Madejski poinformował,                            
że członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu,  

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów – Jerzy Bartman poinformował,               
że członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu,   

Wiceprzewodnicząca Komisji Oświaty i Kultury – Izabella Strzałkowska 
poinformowała, że członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedłożony projekt 
uchwały Rady Powiatu,  
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Wiceprzewodniczący Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej – Tomasz Walasek 
poinformował, że członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedłożony projekt uchwały 
Rady Powiatu. 
 
Radni nie zgłosili uwag i zapytań. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Rady Powiatu w Białogardzie - zmieniająca uchwałę budżetową na rok 2012. 
 
Rada Powiatu w Białogardzie głosami za – 10 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymujące 
– 4 głosy podjęła Uchwałę Nr XXII/151/2012 Rady Powiatu w Białogardzie - zmieniająca 
uchwałę budżetową na rok 2012, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 41 
niniejszego protokołu. 
 
 
Ad.7r)  
Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła zapoznał radnych z projektem uchwały 
Rady Powiatu w Białogardzie - zmieniająca wieloletnią prognozę finansową Powiatu 
Białogardzkiego na lata 2012 - 2022, co przedstawia załącznik nr 42 do niniejszego 
protokołu. 
 

Ponieważ powyższy projekt uchwały Rady Powiatu był omawiany na posiedzeniach 
wszystkich Komisji Rady Powiatu, Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła 
poprosił Przewodniczących stałych Komisji Rady Powiatu o przedstawienie opinii w sprawie 
przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Robert Madejski poinformował,                            
że członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu,  

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów – Jerzy Bartman poinformował,               
że członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu,   

Wiceprzewodnicząca Komisji Oświaty i Kultury – Izabella Strzałkowska 
poinformowała, że członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedłożony projekt 
uchwały Rady Powiatu,  

Wiceprzewodniczący Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej – Tomasz Walasek 
poinformował, że członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedłożony projekt uchwały 
Rady Powiatu. 
 
Radni nie zgłosili uwag i zapytań. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Rady Powiatu w Białogardzie zmieniającej wieloletnią prognozę finansową Powiatu 
Białogardzkiego na lata 2012 - 2022. 
 
Rada Powiatu w Białogardzie głosami za – 10 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymujące 
– 4 głosy podjęła Uchwałę Nr XXII/152/2012 Rady Powiatu w Białogardzie zmieniającą 
wieloletnią prognozę finansową Powiatu Białogardzkiego na lata 2012 - 2022, w 
brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 43 niniejszego protokołu. 
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Ad.7s)  
Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła zapoznał radnych z projektem uchwały 
Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie sprawozdania rocznego z wykonania planu 
finansowego samodzielnego publicznego zakładu opieki zdrowotnej – Szpitala Powiatowego 
w Białogardzie za rok 2011, co przedstawia załącznik nr 44  do niniejszego protokołu. 
 

Ponieważ powyższy projekt uchwały Rady Powiatu był omawiany na posiedzeniach 
wszystkich Komisji Rady Powiatu, Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła 
poprosił Przewodniczących stałych Komisji Rady Powiatu o przedstawienie opinii w sprawie 
przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Robert Madejski poinformował,                            
że członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu,  

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów – Jerzy Bartman poinformował,               
że członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu,   

Wiceprzewodnicząca Komisji Oświaty i Kultury – Izabella Strzałkowska 
poinformowała, że członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedłożony projekt 
uchwały Rady Powiatu,  

Wiceprzewodniczący Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej – Tomasz Walasek 
poinformował, że członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedłożony projekt uchwały 
Rady Powiatu. 
 
Radni nie zgłosili uwag i zapytań. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie sprawozdania rocznego z wykonania planu 
finansowego samodzielnego publicznego zakładu opieki zdrowotnej – Szpitala Powiatowego 
w Białogardzie za rok 2011. 
 
Rada Powiatu w Białogardzie głosami za – 8 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymujące – 
3 głosy podjęła Uchwałę Nr XXII/153/2012 Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie 
sprawozdania rocznego z wykonania planu finansowego samodzielnego publicznego 
zakładu opieki zdrowotnej – Szpitala Powiatowego w Białogardzie za rok 2011, w 
brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 45 niniejszego protokołu. 
 
 
Ad.7t)  
Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła zapoznał radnych z projektem uchwały 
Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie stanowiska wobec zamiaru zamknięcia Biblioteki 
Pedagogicznej w Białogardzie, co przedstawia załącznik nr 46  do niniejszego protokołu. 
 

Ponieważ powyższy projekt uchwały Rady Powiatu był omawiany na posiedzeniach 
wszystkich Komisji Rady Powiatu, Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła 
poprosił Przewodniczących stałych Komisji Rady Powiatu o przedstawienie opinii w sprawie 
przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Robert Madejski poinformował,                            
że członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu,  

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów – Jerzy Bartman poinformował,               
że członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu,   

Wiceprzewodnicząca Komisji Oświaty i Kultury – Izabella Strzałkowska 
poinformowała, że członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedłożony projekt 
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uchwały Rady Powiatu,  
Wiceprzewodniczący Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej – Tomasz Walasek 

poinformował, że członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedłożony projekt uchwały 
Rady Powiatu. 
 
Radny – Tomasz Walasek zapytał czy starostwo posiada informacje jaki jest budżet 
biblioteki, ile osób zatrudnia biblioteka i ile osób w miesiącu z niej korzysta.  
Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że środki na działalność biblioteki 
pochodzą z budżetu samorządu wojewódzkiego. Odnośnie zatrudnienia poinformował, że  
biblioteka dysponuje dwoma etatami. Przypomniał, że jest to zadanie finansowane subwencją 
oświatową i w momencie likwidacji tej jednostki samorząd wojewódzki nie otrzyma 
subwencji na to zadanie. Odnośnie liczby osób korzystających z biblioteki poinformował, że 
liczba ta w ostatnich latach spadła z uwagi na niż demograficzny.  
Radny – Tomasz Walasek poprosił o podanie liczby osób korzystających z Biblioteki 
Pedagogicznej w Białogardzie. Radny poprosił o odpowiedź na piśmie.   
Radny – Maciej Myczka zaproponował przeprowadzenie szczegółowych analiz dotyczących 
funkcjonowania placówki a później jej przejęcie przez powiat. 
Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że Powiat Białogardzki był 
zainteresowany tą instytucją m.in. z tego względu, że wynajmuje ona pomieszczenia w naszej 
jednostce. Poprzednie władze powiatu składały wnioski odnośnie przejęcia tej jednostki, które  
były opiniowane negatywnie. Poinformował, że kiedy pojawiły się pierwsze informacje 
mówiące o likwidacji tych jednostek nasi reprezentanci w Sejmiku Województwa 
Zachodniopomorskiego zgłosili interpelacje o potwierdzenie tych pogłosek. Wówczas 
uzyskali informacje, że jest to nieprawda. Obecnie okazuje się, że Biblioteki Pedagogiczne 
mają być zlikwidowane w Białogardzie, Sławnie, Drawsku Pomorskim. Przykre jest to, że 
oszczędza się takie miejscowości jak Koszalin, czy Kołobrzeg, gdzie dostęp do innych źródeł 
wiedzy jest znacznie większy, niż w takich małych miejscowościach. W tej sprawie odbyło 
się spotkanie w Urzędzie Miasta Białogard z dyrektorem Centrum Edukacji Nauczycieli w 
Koszalinie, pod którego nasza jednostka podlega. Oświadczył, że ma nadzieję, że nasze 
stanowisko, jak również innych gmin wpłynie na zmianę decyzji w tym zakresie.  
Wicestarosta Białogardzki – Zbigniew Raczewski zwrócił się z prośbą do pozostałych gmin 
wchodzących w skład naszego powiatu o podjęcie również stanowisk w tej sprawie w formie 
uchwały.  
 
Radni nie zgłosili innych uwag i zapytań. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie stanowiska wobec zamiaru zamknięcia Biblioteki 
Pedagogicznej w Białogardzie. 
 
Rada Powiatu w Białogardzie jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXII/154/2012 Rady 
Powiatu w Białogardzie w sprawie stanowiska wobec zamiaru zamknięcia Biblioteki 
Pedagogicznej w Białogardzie, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 47 niniejszego 
protokołu. 
 
 
Ad.8 
Radny – Robert Madejski poinformował, że 23 kwietnia br. odbyła się w Białogardzie akcja 
rejestracji potencjalnych dawców szpiku kostnego. W/w akcja została zainicjowana przede 
wszystkim w celu pozyskania dawcy dla 18 – letniego mieszkańca Białogardu Michała 
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Wudzińskiego, który zachorował na białaczkę. Oświadczył, że jest bardzo dumny z naszych 
mieszkańców a przede wszystkim z młodzieży, która bardzo mocna zaangażował się w tą 
akcję. W/w inicjatywa przyniosła znakomite efekty, ponieważ do bazy dawców zapisało się 
867 osób (to trzeci wynik w kraju). 
 
Radni nie zgłosili innych interpelacji, zapytań, wniosków i oświadczeń. 
 
 
Ad.9 Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła stwierdził, że porządek Sesji został  
wyczerpany i zamknął XXII Sesję  Rady  Powiatu  w  Białogardzie.  
 
Protokołowały: 
Anna Kaleja  
Violetta Adamczewska 
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